



Issue 15 August 2018



**HELVETIC
TRUST**

Family Office & Asset Management

Lethargie

Die europäischen Aktienmärkte sind hin- und hergerissen zwischen hervorragenden Unternehmenszahlen und einigen irritierenden Einflüssen aus der Politik. Unterstützung erhalten Aktien nach wie vor von den Zinsen. Die Renditen zehnjähriger Anleihen fallen wieder oder verlaufen seitwärts. Am dynamischsten ist der US-Aktienmarkt. Technologie-Unternehmen bestimmen und beflügeln ihn. Auf zwei bis drei Wochen gehen wir indes von einer leichten Schwäche aus. Unser Fokus liegt derzeit auf einzelnen Unternehmen bzw. ausgewählten Sektoren. Wir investieren hauptsächlich in die Bereiche Technologie, Konsum, Gesundheit und Industrie.

HELVETIC TRUST



Contact Kay Fischer:

Phone +41 (0)44 215 17 17

fischer@h-t-p.ch

Lethargy

«The European stock markets are back and forth between excellent company figures and some irritating influences from the Politics. Shares continue to receive support from interest rates. The returns of ten-year bonds are falling again or run sideways. Most dynamic is the US stock market. Technology companies determine and inspire him. For two to three weeks we are assuming, however, a slight weakness. Our focus is on currently on individual companies or selected sectors. We invest mainly in the areas of Technology, Consumption, Health and Industry.»

HELVETIC TRUST AG

www.helvetic-trust.ch

London W1J6HE, 23 Berkeley Square, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3001 Bern, Christoffelgasse 3, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55